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Nikdo, kdo sledoval přípravu směrnice 91/477/EHS regulující držení   zbraní, nemohl
pochybovat, že směrnice projde, a to v co nejpřísnější   podobě. Pořádek musí být a hlavní je
ukázat občanům Evropské unie, kdo   je tady vrchností a kdo podaným.Za další dva roky chce
komise šrouby opět utáhnout. Nyní bylo moc povyku.

Velké státy, tedy hlavně ty,   které si importovaly migranty (že by tam byla korelace?), nejvíce
tlačí na to, aby byly legální   zbraně byly co nejvíce omezeny. Jiný přístup by zřejmě mohl
vyústit v projev   nespokojenosti občanů s vlastní vládou. 

Evropská komise a vlastně   celé vedení Unie vč. parlamentu se začíná chovat jako každá
diktatura v dějinách. První, co   je třeba, je vždy odzbrojit občany. Své o tom věděl Hitler, Stalin
s   Leninem, Mao-Ce-Tung a další diktátoři. Svobodný a ozbrojený občan je zkrátka   problém a
je tu riziko, že s sebou nenechá úplně mávat. Není dostatečně závislý na státním aparátu
vládnoucího diktátora... 

Co je   nutné uvést, že směrnici nepředcházela žádná analýza, ani podklady,   které by
podporovaly omezení LEGÁLNÍCH zbraní. Neexistuje žádná   statistika, či důvodová zpráva,
která by říkala, že se legální zbraně   používají v nějakém podstatnějším měřítku k trestné
činnosti, nebo mizí   na černý trh. Nic. Psal jsem i desítkám zahraničním europoslanců, a  
poptával tyto podklady, neodpověděl žádný. Taky co by poslali, když nic neexistuje.

Když jsme v   minulých letech sledovali putování uprchlíků z Balkánu, nikdo nevěděl,   kdo to je,
a co si nese. Pokud se bavíme o původu nelegálních zbraních,   které jsou na území EU, často
jsou to právě zbraně z Balkánu. Představa,   že se s uprchlíky nedostávají do EU jak
"džihádisté", tak zbraně, je   velmi naivní. Dělají s tím ale něco velké státy nebo evropské
orgány? Ne!

Takže dnes, v předvečer okupace okleštěného Československa a vzniku Protektorátu Čechy a
Morava (15.3.1939) tu máme další rozhodnutí, které jako by vypadlo z pera protektora.
Nezapomínejme na svou historii, jinak se bude opakovat.
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Zítra proběhne demonstrace na Václavském náměstí. Do této doby jsem si nemyslel, že se na
nějakou demonstraci vydám... 

{jcomments on}
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